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1.Wat doen Webbers en waarom zijn ze nodig om klimaatdoelen 
te behalen? 
Een Webber weet het lonkend perspectief te verwoorden en 
de belangen van stakeholders te duiden. Door actief te zijn op 
verschillende niveaus en in verschillende netwerken kan de 
Webber verbinden en actief kennisdelen stimuleren. Ons motto 
is: “samen komen we verder”. 

2.Waar zie jij de grootste kans om te versnellen in de 
energietransitie?  
De versnelling is mogelijk door vanuit partnerschap 
(ketensamenwerking) en in een lerende organisatiemodel te 
DOEN. Het gaat over leren in de praktijk door aan te sluiten bij dat 
wat er al is in de wijken, buurten en dorpen op een niveau waar 
mensen elkaar kennen en een gezamenlijk belang hebben. Niet 
voor niets zijn LOKAAL en VERTROUWEN de woorden die steeds 
weer naar voren komen als datgene wat echt werkt. 

3. Als Webber sta je in de praktijk van de transitieopgave. Voor 
welke leerpunt(-en) ben jij een oplossing aan het zoeken? En met 
wie doe je dat? 
Bij deBlauweWij(K)Economie in het Spijkerkwartier in Arnhem 
werken wij aan een circulaire inclusieve wijkeconomie,. Een 
integrale aanpak dus, want dat is de werkelijkheid van iedere dag. 
De energietransitie staat niet op zichzelf. Neem alleen al de vraag 
“wie gaat het uitvoeren?”.  De klussers van ons BuurtKlusBedrijf 
spreken regelmatig buurtgenoten die zelf ook wel willen helpen. 
Een laagdrempelige instap, oftewel maatwerk, is dan nodig. 

Dat vraagt expertise en ruimte binnen de regels om te kunnen 
ontwikkelen. Alleen vanuit een integrale aanpak kan die opgelost 
worden. De uitdaging waaraan wij werken is de systeemwereld 
hierop uit te nodigen en te ervaren hoe het anders kan.  

4. Als Webber ken je ook andere Webbers. Wie inspireert jou en 
waarom?
Gelukkig zijn er vele Webbers die de verschillende werelden/
systemen weten te verbinden. Ik vind het mooi om hun passie en 
gedrevenheid te zien. Het inspireert mij en geeft ook weer energie. 
Ik wil graag specifiek de ambtenaren noemen die met hun enkels 
in de klei willen staan en buiten de lijntjes durven te kleuren. 
Zij zitten nogal eens in onmogelijke posities tussen de leef- en 
systeemwereld. Van dit soort kanjers zijn er meer nodig. 

Wil je meer weten over het werk van Patrick? Check dan de vlog 
die TKI samen met hem maakte. 

https://www.linkedin.com/in/patrickhoogenbosch/
https://mijnspijkerkwartier.nl/pagina/deblauwewijkeconomie
https://mijnspijkerkwartier.nl/pagina/deblauwewijkeconomie
https://www.youtube.com/watch?v=xDzHhPvjmiQ
https://www.mensenmakendetransitie.nl/

